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ORSZÁGGYÚLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyű lés HivaSala

Irezraártyszá'rtt ,,./‚ILQ,h

Érkezeti : 2013 a'JG 0 5.

Írásbeli választ igénylő kérdés

dr. Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére
BUDAPES T

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
46/1994 . (IX. 30.) Ogy. Határozat 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok benyújtani Balog Zoltán (Emberi Erőforrások Minisztériuma) Miniszter Úrnak a
következő címmel :
Mi lesz a sorsa a kiskunfélegyházi Korona utcai, néhai kiváló és rendkívül színvonalasa n
működő volt Rendelő intézetünknek? Netalán „Államosított Nemzeti Romhalmaz?”, vagy
abból is „Nemzeti Dohánybolt?" . . ., ezért államosították??? Nem lehetne „az intézményesítet t
népirtás” részeként tönkretett aktív kórházunk működését a volt Rendelő intézet
újraindításával — pl. nincs megfelelő háziorvosi ügyeleti infrastruktúra sem -, részben
„újraéleszteni?? ?
Már nem először érdeklődök a valamikori rendkívül színvonalasan működő Rendelőintézetünk
sorsáról – valamikor jómagam is rendeltem ott, mint háziorvos -, ahol az ügyelet és rengeteg
szakrendelés is magas színvonalon, és a betegek elégedettségével m űködött, és persze akkoriban
még a mai borzalmas várólisták sem léteztek . . . A valamikori Rendelő intézetünk színvonalas
működtetését akkoriban mint a Kórházunk orvosigazgatója, illetve egy id őben a Rendelő intéze t
igazgatója is generáltam . . .
Az ELTE-n szerzett jogi szakokleveles-orvos diplomám alapján nem csak orvosszakmai, de jog i
szempontból is kifogásolom a Rendelő intézet „államosítását”, nem beszélve róla, hogy az Állam ,
mint „új tulajdonos” az ég egy világon eddig semmit nem tett a Rendel ő intézet, nem hogy szakma i
hasznosításáért, de még a technikai, építéstechnikai „megmentéséért” sem .
Vagy arra várnak, hogy az épület összedő ljön és akkor a város központjában is „csókos haverral ”
mondjuk majd kb. 10 milliárd forintért egy foci-stadiont akarnak majd építeni?? ?

Tisztelettel várom válaszát !

Kiskunfélegyháza, 2013 . 08 . 05 .

Tisztelettel :

országgyű lé flképviselő (MSZP)
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